
 
 

Protokoll  
Styrelsemöte den 20 oktober 2024  
på Rydsgårdshus i Rydsgård 
 

Släktföreningen Helje Mattssons & Elna Nilsdotters i Kumlatofta ättlingar 

 

 
 

Närvarande: Johan Wedberg, Lennart Hansson, Anja Andersson, Ann-Kristin Nilsson, 
Catarina Lindskog, Johan Hallberg, Kent Göran Persson, Anette Ahlström  
 
§ 1 Mötets öppnande 

Johan Wedberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Val av mötessekreterare 

Catarina Lindskog valdes 
 
§ 3 Närvaro 
 Enligt ovan 
 
§ 4 Godkännande av dagordning 
 § 5a lades till ”Genomgång av protokollet från styrelsemötet 11 augusti 2024”. 
 
§ 5 Genomgång av protokollet från årsmötet den 21 september 2024.  

Protokollet från årsmötet den 21 september 2024 upplästes och lades till 
handlingarna. 

 
§ 5a Genomgång av protokollet från styrelsemötet den 11 augusti 2024 

Protokollet från styrelsemötet den 11 augusti 2024 upplästes och lades till 
handlingarna. 

 
§ 6 Meddelande om avlidna släktingar 

3081:0 Kerstin Hallberg, USA, avliden 2024-03-17 (83 år) 
3599:0 Gull-Marie Frisby, Staffanstorp, avliden 2024-09-30 (82 år) 
7744:0 Kerstin Mårtensson, Öslöv, avliden 2024-05-03 (80 år) 

 
§ 7 Meddelande om födda släktingar 
 Inga födda släktingar har registrerats. 
 
§ 8 Kassarapport 
 Föreningskonto:  52 768,64 kr 
 Kapitalkonto:  22 363, 24 kr  =     75 131,88 kr 
 
§ 9 Sommarmöten 2025 
 Följande förslag ska undersökas: 

- ”Minnenas Museum” i Höör (Lennart) 
- ”Gamlegårdens Museum” (Ann-Kristin) 



 

Släktföreningen Helje Mattssons & Elna Nilsdotters i Kumlatofta ättlingar 

 

- ”Gunnarshög” i Hammenhög (Johan Wedberg) 
- ”Autoseum” i Simrishamn (Kent Göran) 
- Hembygdsparken i Ängelholm (Anja) 
Frågan om föreningen ska sponsra sommarmötena diskuterades. 

 
§ 10 Släktmötet 2025 

Det kom önskemål om att ha årsmötet 2025 i norra Skåne. Johan Wedberg 
kollar med Bosjökloster och Sofiero Slott. Fler förslag på årsmötesplats var 
Trolleholm och Örenäs Slott. 
 
Förslaget om folkdanslag på nästa årsmöte står kvar. 
 
Önskemål om en annan agenda på årsmötet. Andakt med efterföljande årsmöte 
och därefter föredrag följt av middag och kaffe med dessert. Detta ger 
släktingarna mer möjlighet att prata med varandra. Eventuellt får släktmötet 
starta tidigare på dagen. 

 
§ 11 Övriga frågor 

Nicklas kommer att ha ett zoom-möte på ca 1,5 timme om släktforskning den 
29 december. Mer info kommer gällande detta. 
 
Förslag från Nicklas om att han sammanställer ett kompendium om en av våra 
gemensamma släktingar och hens intressanta liv. Detta kompendium kunde 
även säljas på årsmötet. 
 
Anja hade på förslag att inför nästa årsmöte tar styrelseledamöterna kontakt via 
telefon eller brev med vardera fem släktingar ur sin släktgren. Detta för att få 
fler intresserade av släktföreningen. 
 

§ 12 Beslut om tid och plats för nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte blir den 12 januari 2025 kl. 10.00 på Rydsgårdshus i 
Rydsgård. 

 
§ 13 Mötets avslutande 
 Johan tackade alla deltagande och avslutade mötet. 
 
 
 
 
Vid Protokollet    Justeras 

 
 
 

--------------------------------------------- --------------------------------------------- 
Catarina Lindskog    Johan Wedberg 
sekreterare     ordförande 
 


